
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 1/2005  w dniu 13 stycznia 2005 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1945 

 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

 2. 
  

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 3. 
  

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          obecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           obecny 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1.                - 

2.                   - 

3.                 - 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
 
 
 

1. Ptak Wacław-Dyrektor Pow. Zarz.Dróg 
2. Kubisz Radosław-Wydział Organizacyjny 
3. Zygmunt Piastowski-mł.insp.Komendant Komendy Powiatowej Policji 
4. Piotr  Trybulki nadkomisarz KPP 
5. Andrzej Dziel – st.aspirant KPP 

       6. Jerzy Piasecki        - radny RPW  
 

 
                                                             

 

 



- 2 - 
 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Tematy posiedzenia : Akcja społeczna  Przejrzysta Polska 
 
1.4. Informacja o aktualnym stanie dróg powiatowych i ich 

zabezpieczeniem w warunkach zimowych oraz zapoznanie się ze 
stanem bazy technicznej w Pow. Zarządzie Dróg w Wągrowcu. 

 
1.5. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2005 rok. 

 
1.6. Dyskusja 

 
1.7. Zapytania 

 
1.8. Opinie 

 
1.9. Wnioski 

 
ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag. 
Ad.pkt.1.3.  tematykę przedstawił Pan Radosław Kubisz -  rzecznik prasowy 
Starostwa   
Powiatowego. 
Ad.pkt.1.4 informację przedstawił dyr., Pow.Zarz.Dróg Pan Wacław Ptak. 
Ad.pkt.1.5 projekt planu pracy Komisji na 2005 rok przedstawił 
przewodniczący Komisji Pan Ryszard Cieśliński. 
 
 
 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-bez uwag 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji nad tematyką dotyczącą ”Akcja 
Społeczna Przejrzysta Polska”, stwierdzono, że gro zadań wynika z 
obowiązków pracowników  samorządowych realizowana jest w życiu 
publicznym urzędu i administracji . Przedstawiony program należy jedynie 
uzupełnić i uaktywnić. Program - załącznik do protokółu. 
Dyrektor Wacław Ptak przedstawił stan przygotowań Pow. Zarz. Dróg do 
akcji-zima 2004-2005 na drogach powiatu wągrowieckiego. Zgodnie z 
planem zimowego odśnieżania dróg w powiecie prace te wykonywać będzie 
5 jednostek z którymi zawarto umowy. Jednostki te wyłonione zostały w 
drodze zamówień publicznych są to: 
PRD -Chodzież- obsługiwać będzie miasto i gminę Gołańcz i gminę 
Wągrowiec. 
Retman - Wągrowiec- obsługiwać będzie miasto Wągrowiec. 
SKR Starężyn –obsługiwać będzie gminę Damasławek i gminę Wapno.  
Kopała Tadeusz Skoki, będzie obsługiwał miasto i gminę Skoki. 
Mikorol Mieścisko, będzie obsługiwał gminę Mieścisko. 
Zgodnie z planem na drogach IV i V standardu o łącznej długości 330 km 
likwidowana będzie  gołoledź i odśnieżanie ,natomiast na  pozostałych 

     tylko odśnieżanie. Środki chemiczne do likwidacji gołoledzi zakupił PZD, a 
     wystarczalność zależeć będzie od warunków pogodowych podobnie przed-          

stawia się sprawa finansowa. Jeżeli warunki pogodowe nie wiele się zmienią 
to powinno wystarczyć. 
Starszy aspirant Andrzej Dziel - KPPolicji stwierdził, że przy ostrej zimie  
jest mniej wypadków drogowych, aniżeli przy łagodniejszej. W dyskusji głos 
zabrał Komendant Pow. Policji , który omówił stan bezpieczeństwa dróg w  
powiecie. Z przedstawionej informacji wynika , że ilość wypadków 

utrzymuje się na równi z latami minionymi, a nawet maleje. Większość 
wypadków drogowych spowodowana jest nadmierną szybkością jazdy i 
nieprzestrzeganie przepisów w ruchu drogowym. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
5.1  Zapytania 

Plan Ćwik Wojciech- czy jest możliwość wyrównać powierzchnie drogi- 
Grylewo-Laskownica – Dyr.,PZD Wacław Ptak odp. jeżeli warunki 
atmosferyczne się nie zmienią to zadanie wykona. 

 
5.2 Opinie 
 

Przygotowanie do zimy Pow. Zarzadu Dróg jest dobre.  
Po dyskusji przedstawiony projekt planu pracy KBiK na rok 2005 przyjęto-plan 

pracy w załączeniu. 
 
5.3 Stanowiska 
 

- 
 
 
5.4   Wnioski 
           Komisja nie podjęła żadnego wniosku. 

 
 
 
 
 
 
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji:  
_________________________                                 _______________________ 
       / Edmund Knapski /                                                   /Ryszard Cieśliński /       

 


